

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISSANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 22 juillet 1915, a.m.

Son Honneur le Maire, Président; MM. les Commissaires Hébert, Ainey.

1.—Soumise une communication de Sa Grandeur Monseigneur l'Archevêque de Montréal, concernant la demande du curé de l'église polonaise Sainte-Marie, qui désire obtenir l'autorisation d'organiser un tag-day, dans le cours du mois de septembre prochain, pour le bénéfice des victimes de la Pologne.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'accorder l'autorisation demandée, et d'informer le Surintendant de Police, en conséquence.

2.—(26359) Soumis un rapport du Surintendant du Département des Privilèges, recommandant que le privilège accordé, le 21 juin dernier à la Succession "Dame Louis Fortier", pour garder en place deux entrées à charbon, sous le trottoir du Boulevard Saint-Laurent, en face des Nos 324 et 326, soit annulé, et que ledit privilège soit accordé à la Succession de Dame Louis Fortier, pour une seule entrée à charbon, en face du No 324 du Boulevard Saint-Laurent.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De faire rapport au Conseil, en conséquence.

M. le Commissaire McDonald prend son siège.

3.—(28231) Soumise une communication du Maire de la Ville "Laval des Rapides", offrant de vendre des débetures de ladite ville.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer au Trésorier de la Cité pour rapport.

4.—(28219) Soumise une communication du "Club Champêtre Canadien", demandant que la Ville offre une coupe pour les régates annuelles dudit Club.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 22nd July 1915, a.m.

Present: His Worship the Mayor, in the Chair, and Commissioners Hébert and Ainey.

1.—Submitted a communication from the Archbishop of Montreal, concerning the application from the curate of the Polish Church Ste-Marie, for permission to organize a tag-day in the course of September next, for the benefit of the victims of the war in Poland.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the permission asked for be granted and the Superintendent of Police be informed accordingly.

2.—(26359) Submitted a report from the Superintendent of the Privilege Department, recommending that the privilege granted, on the 21st June last, to the Estate of Mrs. Louis Fortier, to maintain two coal chutes under the sidewalk on St. Lawrence Boulevard, in front of Nos. 324 and 326, be annulled, and that said privilege be granted to said Estate only for one coal chute, in front of No. 324 St. Lawrence Boulevard.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: Accordingly.

Commissioner McDonald took his seat.

3.—(28231) Submitted a communication from the Mayor of the Town of "Laval des Rapides", offering to sell debentures of said town.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be referred to the City Treasurer, for a report.

4.—(28219) Submitted a communication from the "Club Champêtre Canadien", asking that the City offer a cup for the annual regatta of said club.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner McDonald, it was